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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA CONSELL EDUCATIU DE L’HOSPITALET 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 

Núm.: 1-20/21 

Caràcter: Ordinària 

Dia: dilluns 16 de novembre de 2020 

Hora: 17:15 hores en primera convocatòria i 17:30 en segona. 

Lloc: Virtual. Plataforma Zoom 

 

 

ASSISTENTS MEMBRES DEL CONSELL: 

Quirós, David President Consell Educatiu 

Pérez Triviño, Maria Jose Secretària Consell Educatiu 

García Manota, Laura Membre del Grup Municipal  PSOE 

González Sastre, Pere Àrea de Promoció Econòmica 

Bermúdez Mosquera, Mónica Representant de l’Àrea d'Esports 

Llatge Gros, Albert Membre del Grup Municipal En Comú Podem 

Martín González, Jesús Amadeo Membre del Grup Municipal Ciutadans 

Mombiela i Quintero. Xavier Membre del Grup Municipal  ERC 

Rufián Ariza, Belén Representant de la Regidoria de Joventut 

Sánchez, David Membre del Grup Municipal Partit Popular 

Santarrosa Abaijón, Anna Representant de l’àrea Educació 

Balaguer Torres, Enric Titular dels Centres Concertats d’ESO 

Campos i Rubió, Felipe Representant del Consell de la Joventut i l’Esplai 

Cano Marchante, Erika Professora dels consells escolars dels centres concertats d’inf. i primària 

Chavanel Pastor, Javier Representant de les ass. de pares i mares dels centres públics d’ESO 

Gausachs Cucala, Núria Persona de reconegut prestigi 

Linares, Miguel Àngel Representant del sindicat UGT 

Massana, Maria Pilar Persona de reconegut prestigi 

Muñoz i Juan, Núria Representant de la Federació d’Ass. de pares i mares 

Nadal Catalán, Carles Professor del sindicat CCOO 

Peñas Belinchon, Maria Nieves Associació Coordinadora de col·lectiu de persones amb discapacitat 

Roig Bonillo, Carme Representant de la Xarxa educativa de ciutat 

Ramón Urbán, Manel Director dels Centres Públics d’ESO 

Serrano Mínguez, Tomás  Representant de l’Associació Patronal 

Utrilla Cabello, Francesc  Titular dels Centres Concertats de Primària 

Vazquez, Maria Cinta Directora de les Escoles Bressol Públiques 

 

Persona convidada: Ruth Baqué, en representació de les escoles bressol privades 

 



 
 

pàgina 2 de 10 

 

Consell Educatiu de L’Hospitalet 
c. Girona, 10, 2a (Edifici La Farga) 
08901 L’Hospitalet de Llobregat  
Tel. 93 402 94 02. Fax 93 402 96 06 

 

 

EXCUSEN L’ABSÈNCIA: 

Del Pozo de Delas, Maria Representant Àrea de benestar Social 

Prieto Manzanares, Mari Creu Representant de l’Àrea d’Alcaldia – Participació Ciutadana i Civisme 

Ardanuy Lamau, Josefina Professora dels consells escolars dels centres públics infantil i 
primari 

Batet, Carolina Professora del Moviment d’Ensenyants de la ciutat 

Carrabina Solé, Mª Concepción Representant dels consells escolars dels centres públics d’ESO 

Daniel Luengo, Rosa Representant dels consells escolars dels centres concertats d’ESO 

Guevara Lozada, Felipe Alumne de l’Associació d'Alumnes de l'Hospitalet 

Jaramillo Villanueva, Maria José Representant Consell de Nois i Noies 

Lara Funes, Vanesa Professora dels consells escolars d’escoles bressol públiques 

Llovet, Teresa Persona de reconegut prestigi 

Martínez Fàbregas, Carme Directora dels Centres Públics Infantil i Primari 

Martínez López, Neus Professora de l’àmbit d’escoles bressol privades 

Mercadal, Miquel Professor del sindicat USTEC 

Moreno García, Inma Directora de les Escoles Bressol Privades 

Nadi, Nassma Representant Consell de Nois i Noies 

Nicolau, LLuïsa Representant del Departament d'Educació 

Martínez, Immaculada Professora del sindicat UGT 

Pijuán Trilla, Maria Dolors Directora dels Centres/Aules de Formació d’Adults 

Portugal Portugal, Maria Isabel Professora dels consells escolars dels centres públics d’ESO 

Torres Mateo, Susana  Representant de pares i mares dels CE dels centres concertats 
d’infantil i primari 

Vazquez Simó, Gemma Centre de Normalització Lingüística de l’Hospitalet 
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ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

2. Memòria del consell educatiu del curs 2019-2020 

3. Nomenament dels membres del consell de districte i de la junta local de seguretat 

4. Informació novetats del curs 2020-2021 

5. Dades d’escolarització d’escoles bressol, infantil, primària, secundària, educació especial, 

ensenyaments artístics, centres de formació de persones adultes i escoles d’idiomes  

6. Creació grups de treball curs 2020-2021:  

1. Grup permanent de la Formació Professional.  

2. Grup del Pacte local per l’educació 

7. Encàrrecs institucionals 

8. Procés de modificació del reglament del Consell Educatiu de l’Hospitalet 

9. Ratificació dies de lliure disposició de les escoles 

10. Precs i preguntes 

El president del consell el Sr. David Quirós, tinent d’alcaldia d’Educació, Innovació i Cultura dona l’inici de la 

sessió a les 17:30h.  

La Maria José Pérez informa que la sessió serà gravada a efectes de recollir la informació de l’acta i pregunta si 

hi ha cap objecció. Com no n’hi ha cap, es grava la sessió. 

Donat que és el primer Consell Educatiu de L’Hospitalet que se celebra de forma virtual, s’explica quina serà la 

dinàmica i el procediment per donar la paraula als membres del Consell. 

El nou tinent d’alcaldia es presenta com a president del Consell Educatiu de L’Hospitalet i excusa el fet de no 

haver celebrat més consells en els darrers mesos, a causa dels canvis a la regidoria i de la situació sanitària. 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

Amb l’acord de tots els assistents i sense esmenes, en David Quirós dóna per aprovada l’acta de la sessió 

Plenària anterior.  
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2. Memòria del Consell Educatiu del curs 2019-2020 

Es repassa l’activitat realitzada del Consell Educatiu durant els curs 2019-2020. 

El president del Consell explica que el curs passat va haver només una sessió plenària del consell educatiu. A 

causa de la COVID-19 no es va poder realitzar la sessió que hi havia prevista el 26 de març 2020. A més, a causa 

del canvi de presidència no es va poder realitzar la sessió prevista el 22 de juny de 2020. Tot i això, per aquesta 

última, es van enviar els documents previstos per a la mateixa.  

La Maria José Pérez recorda que el passat curs es van aprovar dos grups de treball, el grup de treball de l’FP i el 

grup del Pacte local per l’educació. 

Quant al grup de treball del Pacte local, en Lluís Esteve explica que a causa de la pandèmia no es van poder 

desenvolupar els treballs previstos.  

Respecte al Grup de Treball de la Formació Professional, Maria José Pérez dóna pas a Laura García Manota qui 

presenta els tres eixos de treball del grup: 

- Eix orientació professional. 

- Eix Empresa/FP Dual 

- Eix Comunicació i Difusió de l’FP. 

A través de l’espai de documentació de la plataforma LH-ON es comparteix la memòria d’aquest grup de treball. 

 

3. Nomenament dels membres del consell de districte i de la junta local de seguretat 

La Maria Jose Pérez explica que la Junta Local és un òrgan que en la seva estructura determina que formin part 

tres membres del Consell Educatiu. Igualment, en els consells de cada districte, es determina que formi part una 

persona del consell educatiu en cadascun d’ells. Tot seguit passa a anomenar els membres: 

Representant Òrgan 

Maria Cinta Vázquez Junta local de Seguretat 

Francesc C. Utrilla Cabello Junta local de Seguretat 

Maria Isabel Portugal Junta local de Seguretat 

Carme Roig Bonillo Consell de Districte I 

Carme Martínez Fàbregas Consell de Districte II 
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Núria Muñoz Consell de Districte III 

Enric Balaguer  Consell de Districte IV I V 

Imma Moreno Consell de Districte VI 

 

4. Informació novetats del curs 2020-2021 

Pel que fa a les novetats del curs 2020-2021 s’aborden els següents temes: 

a. Educació O-3 anys. El David Quirós dona la paraula al Ricard Montalbán, que presenta les novetats. Hi 

ha hagut una millora en el servei, a l’haver nova contractació. Aquestes són: 

 Els nous contractes són de 3 anys i això dona estabilitat.  

 Hi ha hagut un increment de l’aportació municipal. No s’incrementen les quotes per a famílies. 

 S’incrementa una educadora més per escola. Contractació de nova fisioterapeuta a la Casa del 

Molí.  

 Ha millorat el salari del personal docent. S’ha incrementat el personal auxiliar en el servei de 

menjador.  

 

El Miguel Àngel Linares comenta que les millores arriben tard ja que les llars privades han hagut de fer 

un esforç molt gran. Caldria més personal, encara que estigui per sobre del decret de mínims. Considera 

que és necessari apostar més pel 0-3, ja que s’hauran de tancar molts centres privats. Proposa abordar-

ho en algun grup de treball d’aquesta etapa.  

El David Quirós reafirma la importància del 0-3. Ell explica que els plecs es van iniciar quan ningú 

imaginava la pandèmia i això ha limitat donar un millor servei.  

La Ruth Baqué comenta que, en aquest moment, les llars d’infants es senten molt recolzades.  

La Núria Muñoz, de l’AFFAC, també considera que cal apostar per aquesta etapa educativa de 0-3 anys i 

apunta que sembla que la nova llei educativa estatal no donarà cap garantia per a l’alumnat d’aquesta 

etapa.  

 

b. Escolarització i programes, El David Quirós dona la paraula a la Núria Ramos que presenta les novetats: 

 Explica que s’ha posat en marxa l’institut- escola Puig i Gairalt, el tercer d’aquesta ciutat.  

 Es creen tres nous cicles formatius. El Manel Ramon explica que al seu centre, Apel·les Mestres, 

acull un d’aquests nou cicles. 

 

c. Programes i activitats educatives municipals. Presenta Núria Ramos:  

 El programa d’auxiliars de conversa ha estat molt ben rebut i han augmentat els grups.  

 Del Pla Educatiu d’Entorn s’incorpora una tècnica a Bellvitge per dinamitzar el programa 

d’educació 360- temps complet i s’amplien les hores d’intervenció del programa d’absentisme.  

 Augmenten hores d’intervenció del Programa d’Orientació i Acompanyament. I es donarà 

orientació als centres concertats.  
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 S’inicia el Projecte de Pràctiques Restauratives, amb formació a l’equip docent i amb famílies.  

 Haurà noves dotacions econòmiques pel Programa de Millores d’Oportunitats Educatives 

(PMOE) i pel Programa Educatiu d’Ocupació, formació i educació (POEFE). A una pregunta de la 

Nuria Muñoz, de l’AFFAC, sobre aquestes dotacions, se li respon que és una informació molt 

recent i global no s’ha informat de les quantitats amb exactitud, a cada centre educatiu. 

El Carles Nadal comenta que s’havia parlat d’uns centres educatius que rebrien inversió per fer 
reformes en ells. Proposa realitzar una petició conjunta, des del Consell Educatiu, per tal de 
demanar al director general dels centres educatius públics de la Generalitat de Catalunya una 
actuació de manera urgent.  

Al respecte, en Lluís Esteve informa que es va parlar amb el director general dels centres públics 
d’Educació, Josep González Cambrany sobre els plans d’urgència dels 5 centres. Es va acordar que 
compartirien el calendari que, encara no ha arribat i les fases d’implementació i que l’ajuntament 
complementaria. 

 

d. Programa Acompanyament Educatiu a Famílies (PAEF). Presenta la Maria José Pérez. 

  Explica que s’ha presentat el catàleg dels Espais Socials de Debats Educatius a tots els districtes, 

com a eina d’apropament a les AMPA/AFA de la ciutat, proposant aquests espais de debat sobre 

temes que preocupen o interessen a les famílies. Exposa una detecció que les pràctiques amb 

eines virtuals en l’educació formal han fet més notòria l’escletxa digital i es valora necessari 

facilitar orientacions a les famílies tant pel que fa a l’acompanyament educatiu, com per a 

reflexionar entorn l’ús responsables de les TIC i incorporar bons hàbits des de l’entorn familiar.  

 Les AMPA/AFA s’han implicat en el projecte de Pràctiques Restauratives. 

 S’han complert 30 anys del primer congrés de Ciutats Educadores, a Barcelona. Es preveu una 

acció de celebració d’aquests 30 anys, el dia 30 de novembre, dia internacional de les Ciutats 

Educadores. 

 

e. Projecte Illes Escolars Saludables . 

 La Montserrat Muñoz parla del projecte Illes Escolars Saludables. Repensa els entorns escolars 

per fer-los més segurs.  

 Cada centre educatiu té una fitxa per saber quines són les necessitats de cada centre i les 

accions que s’hi desenvoluparan per donar-hi resposta.  

 El Lluís Esteve explica que els centres van tenir fins al dia 20 de juliol per respondre sobre les 

necessitats de mobilitat i els 110 centres es van visitar per donar material amb què marcar 

entrades i sortides.  

 Ells Consellers i conselleres de primària, que participen en l’òrgan de participació infantil i 

juvenil (Consell de Nois i Noies) s’implicaran en aquest projecte, ja que s’ha sol·licitat la seva 

visió en aquest.  

 El David Quirós explica que el pla ha començat el 14 de setembre però tindrà diferents fases. 

S’ha elaborat amb les fitxes del centres. És un projecte viu i a llarg termini. 

 

f. Altres. La Montserrat Muñoz explica que s’ha posat en marxa el canal de Telegram d’Educació:  

 t-me/EducacioLH com a eina de comunicació amb famílies. 



 
 

pàgina 7 de 10 

 

Consell Educatiu de L’Hospitalet 
c. Girona, 10, 2a (Edifici La Farga) 
08901 L’Hospitalet de Llobregat  
Tel. 93 402 94 02. Fax 93 402 96 06 

 

 

 

 

5. Dades d’escolarització d’escoles bressol, infantil, primària, secundària, educació especial, 

ensenyaments artístics, centres de formació de persones adultes i escoles d’idiomes  

Pel que fa a les dades d’escolarització: 

a. Per l’etapa d’educació infantil. 0-3 anys, la taxa d’ocupació de les escoles bressol ha baixat 

significativament. Ha hagut menys sol·licituds, ja que moltes famílies no poden afrontar les 

despeses. 

La Ruth Baquet, bressols privades, afegeix que, pot ser que algunes famílies no li donen prou 

valor a aquesta etapa.  

b. Per l’etapa d’infantil, obligatòria i post obligatòria i altres ensenyaments la Núria Ramos informa 

que el nombre total d’alumnes és de 30.140. Respecte a la Matrícula Viva (fora de termini) han 

baixat a la meitat del curs passat, de 1707 a 909. Els grups més pressionats són els dels p-3 i 6è.  

El Pere González, d’àrea de Promoció Econòmica, diu que tenen previst començar dos 

Programes de Formació i Inserció (PFI), però estan pendents de subvenció de la Diputació que 

els hi permeti tenir els recursos econòmics necessaris. 

La Neus Peñas,de la Coordinadora de  Persones amb Discapacitat exposa que falten les dades de 

l’educació especial. El David Quirós reconeix la falta d’aquestes dades i que s’ha sol·licitat al 

Departament d’Educació poder disposar d’elles.  

 

6. Creació grups de treball curs 2020-2021:  

a. Grup de treball de la Formació Professional.  

El David Quirós proposa la creació del grup de treball de la Formació Professional. En aquest moment, fins 
l’aprovació del nou reglament del Consell Educatiu, aquest grup es crea de forma temporal per aquest curs. 
Dona la paraula a la Núria Ramos que explica la proposta. Explica la proposta de composició del grup, que 
proposa un lideratge conjunt de joventut i educació, amb membres de la corporació local, centres educatius 
d’aquesta etapa educativa i centres de formació de persones adultes, entitats més representatives del sector 
de la ciutat, sector empresarial i sindicats representatius. Es comparteix amb els membres del consell, que el 
treball realitzat per aquest grup de treball és model per a altres ciutats . Es proposa establir els objectius de 
treball al voltant dels eixos següents: orientació, Empresa/FP Dual i el de comunicació i difusió de l'FP.  

 

b. Grup del Pacte local per l’educació 

Aquest grup el presideix el Lluís Esteve. Fa cinc anys es va signar el pacte local per l’educació. Es proposa que, a 

meïtat de l’acompliment de les accions que s’hi van proposar, aquest grup de treball realitzi un procés 

d’avaluació compartida amb les 110 entitats que  en el seu moment van signar el pacte. Es convida a tots els 

membres del plenari del consell Educatiu que es puguin incorporar en aquest grup de treball. L’objectiu 

d’aquest grup de treball és el de revisar les accions que s’hagin realitzat, les que no s’han realitzat i visualitzar 

noves necessitats que hagin sorgit en aquests anys.  
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El Javier Chavanel, de les escoles de Secundària, planteja afegir en aquest anàlisi el buit que hi ha en tel temps 

de migdia: quan es realitza. En aquest sentit valora que està desapareixent l’estructura de xarxa de menjador 

escolars. A més, planteja que es podria sol·licitar que l’ajuntament tinguin competència en aquest tema. En 

relació a aquest tema, en David Quirós exposa que de les més de 600 beques menjador que s’atorguen a 

Primària, baixen a un centenar a Secundària i, això, esdevé un greuge per a les famílies i els joves. Aquest és un 

tema que s’abordarà en aquest grup de treball i es podrà debatre al respecte. 

Els dos grups de treball proposats queden aprovats per unanimitat. 

7. Encàrrecs institucionals 

El David explica les mocions que s’han aprovat en el ple, el contingut de les quals és objecte d’aquest òrgan. Són 

les següents: 

a. MOCIÓ SOBRE L'EMERGÈNCIA EDUCATIVA I EL CURS ESCOLAR 2020-21: "ESCOLES SEGURES, 

PERÒ ESCOLES OBERTES". Aprovada en el Ple del 23 de setembre de 2020. Insta a donar trasllat 

al consell Educatiu. El David Quirós explica que són espais en els quals s’han implicat tots els 

professionals. Cal garantir sempre l’escolarització i la socialització. 

b. MOCIÓ PER GARANTIR LA IGUALTAT D'OPORTUNITATS EN L'EDUCACIÓ I PAL·LIAR 

L'EMERGÈNCIA EDUCATIVA GENERADA PER LA COVID-19. Aprovada en el Ple del 25 de juny de 

2020. No insta a traslladar al Consell Educatiu però entre d’altres insta al Departament 

d’Educació a crear una comissió de treball del curs escolar 2020-21 amb el món local, millorant 

els canals de coordinació i de comunicació amb l’objectiu d'augmentar els recursos a l'escola 

pública (especialment pel que fa a espais, professorat i mesures de protecció) per tal 

d'assegurar que tot l'alumnat podrà tornar a les aules amb ràtios reduïdes i amb garanties 

sanitàries tant per a l'alumnat com per al professorat.  

c. MOCIÓN DE APOYO AL COLECTIVO DE PERSONAS CON DISCAPACIDAD. Aprovada en el Ple del 

26 de febrer de 2020. No explicita que es doni trasllat al Consell Educatiu però si que insta a 

posar en valor l’educació especial. Fa 2 cursos vam fer un grup de treball sobre educació 

especial en el que es va realitzar un mapa de les necessitats d’educació especial a la ciutat. Ara, 

se seguirà realitzant a través del grup del pacte local. 

d. MOCIÓ PER L'INCREMENT D'OFERTA I QUALITAT EDUCATIVA PÚBLICA A L'HOSPITALET DE 

LLOBREGAT, així com de professionals per evitar així entre d’altres les sobreràtios a les escoles 

públiques. Aprovada en el Ple del 29 de gener de 2020. Insta a donar trasllat al Consell Educatiu. 

 

8. Procés de modificació del reglament del Consell Educatiu de l’Hospitalet 

Pel que fa al procés de modificació del reglament del CE L’H  el David dóna la paraula a la Maria Jose que explica 

en el punt que ens trobem actualment i el procediment que falta, tal i com es detalla a la taula a continuació. 

Valorem dir que, les eleccions s’hauran de prorrogar un curs més perquè aquest curs no hi ha eleccions als 

consells escolars de centre. Es proposa prorrogar els membres del Consell Educatiu un cop s’hagin produït les 

renovacions dels consells escolars. 

https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1MFnO3oANNIHQOS5Afuz99AqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1MFnO3oANNIHQOS5Afuz99AqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1MFnO3oANNIHQOS5Afuz99AqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1Up5PTdlv0wqR3SqazA2UJpIWwqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1Up5PTdlv0wqR3SqazA2UJpIWwqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1Up5PTdlv0wqR3SqazA2UJpIWwqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1qIqazAmzxTK8SyAhkuPQoZ7wgqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1PaoML8GqazCKM5oC3QSqATzngqazBqazB
https://seuelectronica.l-h.cat/mocions/mocio.aspx?1PaoML8GqazCKM5oC3QSqATzngqazBqazB
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S’informa que van haver unes al·legacions que va presentar el grup municipal d’Esquerra Republicana de 

Catalunya. El Xavier Mombiela pregunta per aquestes i la valoració que se n’ha fet. S’informa que, en el ple de la 

Corporació s’informarà de l’aprovació i la desestimació de cada al·legació presentada amb l’argumentari tècnic i 

jurídic al respecte. En aquest moment, s’està revisant per secretaria en aquest sentit. 

Procediment Termini 

Aprovaciódefinitiva Ple de la corporació 

Certificat acorda laSubdelegació del Govern de Barcelona i a la Generalitat 

de Catalunya 
 

PublicacióBOP i al Taulerd’Anuncis del’Ajuntament 15 dies hàbils 

Resolució entrada en vigor. Anunci al Diari Oficial de la Generalitat la 

referènciadel ButlletíOficial de laProvíncia on s’ha publicat íntegrament el 

text del Reglament. 

 

 

9. Ratificació dies de lliure disposició de les escoles 

Pel que fa a la ratificació dels dies de lliure disposició de les escoles, el David Quriós dóna la paraula a la 

Maria José que explica que es va fer una votació telemàtica el passat juny dels dies de lliure disposició i ara es 

proposa ratificar la proposta: 1r trimestre dilluns, 7 desembre, 2n trimestre dilluns 15 de febrer i tercer 

trimestre: divendres, 21 de maig.  

Es ratifica la proposta. 

 

10. Precs i preguntes 

La Núria d’AFFAC vol saber si es pot diferenciar la matrícula viva entre l’alumnat nou i l’alumnat que 

simplement canvia de centre. I creu que si no es donen dades ni d’educació especial ni d’absentisme, és 

perquè no és una prioritat pel Departament d’Educació. I respecte a la jornada compactada de Secundària, 

no deixa de ser una retallada. Les escoles segures s’han aconseguit només a base de sacrificis, no 

d’increment de recursos.  

 

La Núria Ramos li respon que sobre les dades del Departament, comparteix que necessiten rebre més dades. 

Respecte a Matrícula Viva han de passar dos mesos per donar de baixa a aquelles matrícules que no s’han 

realitzat, finalment.  

 

El Lluís Esteve diu que cada any solen créixer uns 500 alumnes cada any, de mitjana, aquest any serà inferior, 

segur. De Llatinoamèrica, òbviament, aquest any ha arribat poca gent. D’altra banda, de Barcelona, arriba 

molta gent, a conseqüència de la diferencia en el preu dels lloguers. 
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Per últim, la Maria José recorda que s’ha posat en marxa la Plataforma L’H On on es posarà a l’abast dels 

membres la documentació de cada Plenari. A la propera sessió està previst que participin els gestors 

d’aquesta plataforma i comparteixin amb tots els membres de consells, les funcions i recursos de la 

plataforma. En Xavier Mombiela agraeix aquest esforç de passar-ho tot a la plataforma i de facilitar la 

documentació abans de la sessió. 

 

Sense cap tema més a tractar, s’aixeca la sessió a les 20:10h. 

 

 

Vistiplau, 

 

 

 

 La Secretària          El President 


